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ZÁPISNICA 

z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, 

konaného         dňa 24. marca 2025 o 16:30 hod. v kultúrnom dome 

 v Ivanke pri Nitre 

___________________________________________________________________________ 

 
1) Otvorenie a schválenie programu rokovania 

 

20. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Ing. Jana Maršálková, ktorá 

privítala prítomných poslancov a hostí. Prítomní boli ôsmi poslanci obecného zastupiteľstva 

z celkového počtu 9. Pán poslanec Matej Blaži ohlásil neskorší príchod. 

 

Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

Starostka prečítala program zasadnutia: 

 
1) Otvorenie a schválenie programu rokovania 

2) Procedurálne otázky (voľba návrhovej komisie, voľba overovateľov zápisnice  

a určenie zapisovateľa) 

3) Informácie starostky 

4) Prerokovanie návrhu na prijatie úveru od Environmentálneho fondu na financovanie 

rekonštrukcie a modernizácie verejného osvetlenia v obci Ivanka pri Nitre 

5) Rôzne  

6)   Diskusia 

7)   Záver 

                                

Pripomienky poslancov k programu rokovania OZ neboli žiadne. 

 

 

Uznesenie č. 214/03/2025 – OZ  
 

Z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného  

dňa 24. marca 2025 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

- schvaľuje 

 

program 20. zasadnutia obecného zastupiteľstva bez pripomienok. 

 

- konštatuje  

 

že rokovania OZ sa z celkového počtu poslancov 9 sa zúčastňuje 8 poslancov,  čím je rokovanie 

obecného zastupiteľstva uznášania schopné.  
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Poslanec Matej Blaži sa ospravedlnil za neskorší príchod. 

Hlasovanie: 

 

Za (8 z 8) prítomných poslancov OZ: Mgr. Alena Černíková, Ing. Radoslav Szabó, Juraj 

Obložinský,  Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária Balážová, Ing. Anton Zaťko 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

2) Procedurálne otázky ( voľba návrhovej komisie, voľba overovateľov zápisnice 

a určenie zapisovateľa 

 

Starostka navrhla do návrhovej komisie Máriu Balážovú a Mgr. Alenu Černíkovú. 

Za overovateľov zápisnice navrhla Ing. Alenu Čičovú a  Ing. Antona Zaťka. Za zapisovateľku 

určila Luciu Botkovú Valkovú. 

 

 

Uznesenie č. 215/03/2025 – OZ  
 

Z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného  

dňa 24. marca 2025 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

a) schvaľuje 

 

- návrhovú komisiu v zložení: Mária Balážová, Mgr. Alena Černíková 

- overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Alena Čičová, Ing. Anton Zaťko 

 

b) berie na vedomie 

 

- menovanie zapisovateľa rokovania: Lucia Botková Valková 

Hlasovanie: 

 

Za (8 z 8) prítomných poslancov OZ: Mgr. Alena Černíková, Ing. Radoslav Szabó, Juraj 

Obložinský,  Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária Balážová, Ing. Anton Zaťko, 

Ing. Anton Zelenaj, PhD. 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

3) Informácie starostky obce 

Starostka informovala poslancov o kultúrnych akciách, ktoré sa konali v našej obci: 
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- Maškarný ples 

Zároveň informovala poslancov o pripravovaných akciách: 

- Stavanie Mája 

- Deň Matiek 

- Jarná brigáda v obci 

Starostka informovala poslancov o  spomienkovej slávnosti na Mateja Tučka, ktorá sa bude 

konať 30.03.2025.  

Zároveň starostka poslancov informovala o stretnutí zo dňa 21.03.2025, kedy vo večerných 

hodinách zasadala kultúrna komisia v súvislosti s pripravovanou akciou Dni obce, ktorej termín 

sa stanovil na začiatok leta, t. j. 27. – 29. 06.2025. 

 

Dňa 11.03.2025 sa na obecnom úrade konal Snem  - Nitrianske regionálne združenie ZMOS. 

Starostka spomenula na zasadnutí obecného zastupiteľstva vyčistenie cintorína v hornej časti 

v obci, vyčistený priestor okolo prečerpávajúcej stanice na Krásnych lúkach a o osadení 

smetnej nádoby na ihrisku v lokalite Krásne lúky, ktorá tam už bola osadená, ale za krátko bola 

odcudzená. 

Na základe dopytu od občanov z dolnej časti Ivanky bude realizovaná úprava okolia pietneho 

miesta na cintoríne v Luku. Ďalej bude realizovaná oprava prístreškov na stojiskách pre smetné 

nádoby na Západnej ulici. 

Poslankyňa Mgr. Černíková spomenula, že deti zo Základnej školy sa zúčastnili projektu 

„Upracme si Slovensko“ a vyčistili verejné priestranstvá v obci. 

  
O 16:45 hod. prišiel poslanec Matej Blaži. 

Návrhová komisia dala návrh na uznesenie:  

 

Uznesenie č. 216/03/2025 – OZ  
 

Z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného  

dňa 24. marca 2025 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

a) berie na vedomie 

informácie starostky obce o: 

Uskutočnených kultúrnych akciách: 

• Maškarný ples 

 

Pripravovaných kultúrnych akciách: 

• Stavanie Mája 

• Deň Matiek 

• Jarná brigáda v obci 
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Ďalších udalostiach: 

Zrealizované: 

• Snem  - Nitrianske regionálne združenie ZMOS 

• Vyčistený cintorín v obci                 

• Vyčistený priestor okolo prečerpávacej stanice na Krásnych Lúkach 

• Osadenie smetnej nádoby pri detskom ihrisku na Krásnych Lúkach 

 

Pripravované: 

• Úprava priestoru okolo prístrešku na cintoríne v Luku 

• Oprava prístreškov na stojiskách pre smetné nádoby na Západnej ulici 
 

Poslanec Matej Blaži prišiel o 16:45 hod. 

Hlasovanie: 

 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Mgr. Alena Černíková, Ing. Radoslav Szabó, Juraj 

Obložinský,  Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária Balážová, Ing. Anton Zaťko, 

Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

4) Prerokovanie návrhu na prijatie úveru od Environmentálneho fondu na 

financovanie rekonštrukcie a modernizácie verejného osvetlenia v obci Ivanka pri 

Nitre 

 

V tomto bode diskutovali poslanci o rekonštrukcií a modernizácií verejného osvetlenia, ktoré 

je naplánované v obci na základe úveru od Environmentálneho fondu.  

Poslanec Ing. Szabó sa informoval na skrinky od Obecných sieti, ktoré sú umiestnené na stĺpoch 

verejného osvetlenia. 

Poslankyňa Balážová sa informovala, či sa v uvedenej sume uvádza aj poplatok za odstránenie 

starých stĺpov. Starostka poslankyňu ubezpečila, že položka „šrotovné“ je v zahrnutá 

v kalkulácií tohto projektu. 

Poslanec Ing. Zaťko spomenul, že bude potrebné riešiť zmluvný vzťah so Západoslovenskými 

elektrárňami, kvôli stĺpom, ktoré sa budú meniť. 

 

Návrhová komisia dala návrh na uznesenie: 

 

Uznesenie č. 217/03/2025 – OZ  
 

Z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného  

dňa 24. marca 2025 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 
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a) prerokovalo  

prijatie úveru na realizáciu investície v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho 

fondu – zameranej na Modernizáciu verejného osvetlenia (Oblasť podpory 3: Zvyšovanie 

energetickej efektívnosti infraštruktúry)  v obci Ivanka pri Nitre vo výške 377 272,00 € 

 
b) berie na vedomie 

 
Stanovisko hlavného kontrolóra k prijatiu úveru od Environmentálneho fondu 

Hlasovanie: 

 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Mgr. Alena Černíková, Ing. Radoslav Szabó, Juraj 

Obložinský,  Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária Balážová, Ing. Anton Zaťko, 

Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

Zároveň návrhová komisia dala návrh na uznesenie: 

 

Uznesenie č. 218/03/2025 – OZ  
 

Z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného  

dňa 24. marca 2025 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 
a) schvaľuje  

 
realizáciu investície v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu – zameranej 

na Modernizáciu verejného osvetlenia (Oblasť podpory 3: Zvyšovanie energetickej efektívnosti 

infraštruktúry v obci Ivanka pri Nitre vo výške 377 272,00 €. 

Hlasovanie: 

 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Mgr. Alena Černíková, Ing. Radoslav Szabó, Juraj 

Obložinský,  Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária Balážová, Ing. Anton Zaťko, 

Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

A následne hlasovali za uznesenie:  

 

Uznesenie č. 219/03/2025 – OZ  
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Z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného  

dňa 24. marca 2025 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 
a) schvaľuje  
 

prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 377 272,00 € zabezpečeného 

blankozmenkou na financovanie investícií v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou 

úveru pre obce a vyššie územné celky. 

Hlasovanie: 

 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Mgr. Alena Černíková, Ing. Radoslav Szabó, Juraj 

Obložinský,  Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária Balážová, Ing. Anton Zaťko, 

Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

       5)      Rôzne 

 

V tomto bode starostka predniesla informáciu o svojej účasti na výročnej schôdzi Červeného 

kríža (Miestny spolok ČK Ivanka pri Nitre), kde bol prítomný aj zodpovedný zástupca 

územného spolku Topoľčany, pán Mgr. Andrej Barborka, MBA, ktorý mal námietku na názov 

schválenej dotácie. Uviedol, že názov v uznesení  194/12/2024-OZ z 11.12.2024 -  Miestny 

spolok Červeného kríža Ivanka pri Nitre, je chybný. Správny názov je Slovenský Červený kríž, 

územný spolok Topoľčany, ktorého súčasťou je aj Miestny spolok ČK našej obce. 

 

Návrhová komisia dala návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 220/03/2025 – OZ  
 

Z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného  

dňa 24. marca 2025 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

a) prerokovalo  

 

chybný názov občianskeho združenia Miestny spolok Slovenského červeného kríža Ivanka 

pri Nitre v uznesení 194/12/2024-OZ z 11.12.2024 pri schvaľovaní poskytnutých dotácií 

 

b) ruší uznesenie 
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č. 194/12/2024-OZ schválené na 18. zasadnutí Obecného zastupiteľstva  11.12.2024 

Hlasovanie: 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Mgr. Alena Černíková, Ing. Radoslav Szabó, Juraj 

Obložinský,  Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária Balážová, Ing. Anton Zaťko, 

Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži 

Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

Zároveň návrhová komisia dala návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 221/03/2025 – OZ  
 

Z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ivanke pri Nitre, konaného  

dňa 24. marca 2025 o 16:30 hod. v kultúrnom dome v Ivanke pri Nitre 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ivanke pri Nitre: 

 

a) schvaľuje 

 

poskytnutie dotácií z rozpočtu obce pre organizácie pôsobiace v obci Ivanka pri Nitre  

 
 

Por. 

Čís. 

Žiadateľ o dotáciu Žiadosť 

predložená dňa 

Schválená 

čiastka  na 

rok 2025 

1. Slovenský Červený 

kríž, územný spolok 

Topoľčany 

 

15.10.2024 

 

300,- € 

2. Dobrovoľný 

hasičský zbor 

Ivanka pri Nitre 

 

15.10.2024 

 

5 000,- € 

3. Miestny odbor 

Matice slovenskej 

Ivanka pri Nitre 

 

15.10.2024 

 

800,- € 

4. Občianske 

združenia pri MS 

Roháčik v Ivanke 

pri Nitre 

 

15.10.2024 

 

1 500,- € 

5. Slovenský zväz 

záhradkárov – ZO 
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odbor 

vinohradnícky 

15.10.2024 700,- € 

6. Telovýchovná 

jednota Družstevník 

Ivanka pri Nitre 

 

15.10.2024 

 

10 000,- € 

 

7. 

 

PS Skalnatý les 

 

15.10.2024 

 

300,- € 

 

8. 

Slovenský zväz 

chovateľov 

 

15.10.2024 

 

800,- € 

 

9. 

ŠK Junior Ivanka 

pri Nitre 

 

15.10.2024 

 

10 000,- € 

 

10. 

MO Jednoty 

dôchodcov Ivanka 

pri Nitre 

 

15.10.2024 

 

2 000,- € 

 

11. 

SZ chovateľov 

poštových holubov 

 

28.10.2024 

 

400,- € 

  

Žiadosti samostatne 

zaradené v rozpočte 

Ochrana pred 

požiarmi: 

003.01 EK 640 

športové služby: 

008.01 EK 640 

 

 

 5 000,- € 

 

20 000,- € 

 Ostatné žiadosti 

zaradené v rozpočte 

Rozvoj obce 

006.02 EK 640 

 

6 800,- € 

 Celkom žiadosti o 

dotáciu 

  

31 800,- € 

Hlasovanie: 

 

Za (9 z 9) prítomných poslancov OZ: Mgr. Alena Černíková, Ing. Radoslav Szabó, Juraj 

Obložinský,  Ing. Alena Čičová, Mgr. Marta Horníková, Mária Balážová, Ing. Anton Zaťko, 

Ing. Anton Zelenaj, PhD., Matej Blaži 
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Proti: nikto 

Zdržal sa hlasovania: nikto 

 

V rámci rôzneho starostka informovala poslancov o doručenej žiadosti zo Slovenského 

pozemkového fondu na predĺženie povolenia, na ktorý je potrebný súhlas od obci,  na osadené 

billboardy v časti Poľnohospodárskeho družstva.  

 

Prebehla diskusia medzi poslancami.  

 

Táto  informácia bude prerokovaná na nasledujúcom zastupiteľstve.  

 

       6)  Diskusia 

 

K slovu sa prihlásila p.Poláčková, ktorá predstavila poslancom zámer rozšíriť bufet, ktorý 

aktuálne prevádzkuje na ihrisku - na prenajatom obecnom pozemku.  

 

Prebehla diskusia medzi poslancami. 

 

Poslankyňa Balážová predniesla návrh na druh poistenia pre obec, Právnu ochranu, ktorá vie 

obci zabezpečiť poradenstvo v trestnom, v priestupkovom v správnom práve, záväzkovom 

zmluvnom práve, poistnom práve, nájomnom práve, vo vlastníckom práve, susedskom práve, 

právnom práve, aj zabezpečenie vzorov zmlúv, v hodnote 610,- € na rok.  

 

7)  Záver 

 

Starostka sa poďakovala poslancom OZ za účasť. 

Rokovanie bolo ukončené o 18:45 hod.  

 

V Ivanke pri Nitre, dňa 28.03.2025 

Zapísala: Lucia Botková Valková                                                  Ing. Jana Maršálková 

                          starostka obce 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Alena Čičová                 .............................................. 

Ing. Anton Zaťko           .............................................. 


